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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 5 januari 2016. 

 

Aanwezig: 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  voorzitter 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer J. Lucassen    plv. lid 

de heer H. Maas    lid 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

de heer J.C.M. Verschuren   lid 

mevr. G. Vereijken    lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J.H.C.M. Briels     wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder 

de heer J. Adams    medewerker afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig: 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer T.M. van Delden    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij meldt dat de heer T. van 

Delden zich heeft afgemeld en wordt vervangen door de heer J. Lucassen. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld conform het concept. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 17 november 2015. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld.  

Naar aanleiding de toezeggingenlijst informeert mevrouw Vereijken naar de stand van zaken 

met betrekking tot de uitrol van het project Guido.  

Wethouder Briels meldt dat hierover een publicatie is verschenen in de MooiLaarbeekkrant. 

De heer T. Brouwers informeert naar de stand van zaken met betrekking tot het 

vouchersysteem. Verder informeert hij naar het resultaat van de gesprekken met verenigingen 

over de mogelijkheid om 10% meer subsidie te verstrekken in geval van een tegenprestatie. 

Ook is hij benieuwd naar de uitkomst van het overleg met Wocom over de huisvesting van 

asielzoekers. In dat kader heeft hij in de besluitenlijst van het college gelezen dat er een bedrijf 

wordt ingeschakeld voor het doen van onderzoek. Hier wil hij nadere informatie over. 

Wethouder Briels meldt dat er in het eerste kwartaal bericht zal worden over de vorderingen 

met het vouchersysteem. Met betrekking tot de mogelijkheid om 10% meer subsidie te 

verstrekken geeft hij aan in overleg te zijn met de verenigingen. Hij weet nog niet wanneer 

hierover duidelijkheid ontstaat. Zodra er iets over bekend is zal hij de commissie hierover 

informeren. 

Wethouder Buter meldt dat het college aan bureau Kublo Advies de opdracht heeft verstrekt om 

de huisvesting van de statushouders verder uit te werken. Dit vraagt namelijk om een bepaalde 

expertise om het proces op gang te helpen. Zij verwacht in het voorjaar resultaat en zal de 
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commissie steeds via een raadsinformatiebrief dan wel via de mededelingen in de 

commissievergadering op de hoogte houden.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Wethouder Buter meldt dat het college een overeenkomst heeft gesloten over het beheer van 

Den Ekker.   

Wethouder Briels meldt dat uit de evaluatie van de aanbesteding voor het leerlingenvervoer 

blijkt men in het algemeen tevreden is over de dienstverlening. 

Naar aanleiding van de berichtgeving op Omroep Brabant over de huishoudtoeslag heeft hij een 

gesprek gevoerd met de voorzitters van de kbo’s in Laarbeek. Zij gaan hier in hun nieuwsbrief 

aandacht aan besteden om de mogelijkheden van de huishoudtoeslag meer bekendheid te 

geven.  

Naar aanleiding van de verschillende publicaties die verschijnen over her verloop van de 

decentralisaties verwijst hij naar een interessant artikel dat hij onder de commissieleden zal 

verspreiden.  

Naar aanleiding van de ingekomen stukken wijst de heer T. Brouwers op een brief van de 

provincie over haar toezichthoudende rol ten aanzien van onder andere de huisvesting van 

statushouders. Hij vraagt of er al contact is geweest met de provincie over de situatie in 

Laarbeek.  

Wethouder Buter geeft aan dat dit contact er nog niet is geweest maar dat zij wel kan melden 

dat de doelstelling van de gemeente voor het jaar 2015 voor wat betreft de huisvesting van 

statushouders, is gehaald. 

 

5. Stand van zaken jeugdproblematiek 12 – 16 jarigen. 

Mevrouw Nouwen, coördinator van het Centrum voor Jeugd en Gezin geeft toelichting het werk 

van het Centrum en haar rol daarin. Zij beantwoordt vervolgens een aantal vragen van de 

commissieleden. Daarin geeft zij onder andere aan dat er goede contacten zijn opgebouwd met 

alle betrokken samenwerkingspartners die niet alleen signaleren maar ook meedenken over 

oplossingen. Een goed contact met de jongeren en hun ouders is van cruciaal belang. Ouders 

worden dan ook nagenoeg bij alles betrokken. De samenwerking met de gemeente verloopt 

prettig en goed. 

Wethouder Briels vult aan dat de gemeente zoveel probeert weg te blijven van de hoe-vraag 

De kosten die gemoeid zijn met het werk in de nulde-lijn bedragen circa 10 a 15 % van het 

totale budget voor jeugdzorg. De rest wordt regionaal en sub-regionaal ingezet. 

De uiteindelijke kosten zullen bij de jaarrekening duidelijk worden.  

 

6. Bespreking kwartaalbrief uitvoering WMO 2015. 

De wethouders Briels en Buter geven een korte toelichting op de aangehaalde onderwerpen in 

de brief van de Staatssecretaris. 

De heer Spoorendonk informeert of er signalen zijn dat de eigen bijdrage leidt tot zorgmijding. 

Wethouder Briels is hier op casusniveau niet mee bekend. Wel verwijst hij naar een brief van 

SWZ waarin melding wordt gemaakt van 24 gevallen in de Peel waarin zorg is opgezegd. 

Vanuit de Peel zal onderzoek gedaan worden naar de reden van opzegging.  

De heer R. Verschuren is benieuwd naar de resultaten van de inzet van het budget voor de 

ondersteuning op maat. Ook wil hij een toelichting op de situatie in Laarbeek als het gaat om de 

financiële positie van de mantelzorger.  
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Wethouder Buter zegt toe de gevraagde cijfers over de inzet van het budget voor de 

ondersteuning op maat aan te zullen leveren.   

Wethouder Briels beantwoordt vervolgens de gestelde vragen.  

De heer T. Brouwers verwijst naar de wijze waarop nieuwe regelgeving bekend wordt gemaakt 

in de MooiLaarbeekkrant. Vaak wordt dit op onbegrijpelijke wijze weergegeven. Hij pleit voor 

meer leesbare bekendmakingen. 

Wethouder Buter wijst erop dat het hier gaat om officiële publicaties die een juridisch doel 

dienen. Daarlangs vindt er in begrijpelijke taal een uitgebreide voorlichting plaats over wat de 

regels feitelijk inhouden.  

 

7. Stand van zaken transities Peel 6.1. 

De heer T. Brouwers informeert mede naar aanleiding van berichten in de media naar de 

stemming onder de verschillende deelnemers aan Peel 6.1. 

Wethouder Briels legt uit dat de zes gemeenten in de Peel het eens zijn over de wens van een 

meer lokale benadering. Er bestaat alleen verschil van mening over hoe dat georganiseerd moet 

worden.   

 

8. Stand van zaken voorzieningsclusters. 

Wethouder Buter meldt dat de nieuwe school in Aarle-Rixtel vandaag in gebruik is genomen. 

Besloten wordt om dit agendapunt niet meer standaard op de agenda te zetten.  

 

9. Rondvraag. 

De heer T. Brouwers vraagt om een toelichting op het besluit in de besluitenlijst van het college 

over het opzetten van een basisvoorziening in Laarbeek .  

Wethouder Buter geeft aan dat het hier gaat om het scheppen van voorzieningen voor mensen 

met een afstand tot de arbeidsmarkt, mensen die gebruik maken van dagbesteding, mensen die  

een tegenprestatie gaan leveren etc. Het college wil in het kader van de uitvoering van de 

Participatiewet investeren in een netwerk om belanghebbenden zo goed mogelijk te kunnen 

helpen en bedienen. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 16 februari 2016. 

 

De griffier,     De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen     M.C. Slaets-Sonneveldt 


